
Motion	till	HHIF	årsmöte	den	13	juli	2014	
	
	
	
Jag	föreslår	att	stämman	ger	styrelsen	i	uppdrag	att	snarast	ansöka	om	att	få	sitta	med	i	
Värmdö	skärgårdsråd.	
	
Motivering	
HHIF	är	den	förening	på	ön	som	hanterar	frågor	som	kommunikation,	god	brand‐	och	
olyckfallsberedskap,	god	miljö,	alltså	de	frågor	som	är	viktiga	för	att	vi	ska	kunna	bo	och	
verka	här,	både	på	heltid	och	delvis.	
	
I	Värmdö	skärgårdsråd	ingår	representanter	från	andra	skärgårdsföreningar	tjänstemän	
från	kommunen	och	representanter	från	kommunledningen,	ordförande	är	
kommunstyrelsens	ordförande.		
	
Värmdö	skärgårdsråd	är	en	kontaktyta	mellan	öbor	och	kommunens	ledning.	
Utgångspunkten	för	rådets	arbete	ska	vara	varje	skärgårdssamhälles	individuella	
särprägel	och	inriktas	mot	en	ekologisk	hållbar	utveckling.	

Inom	rådet	förs	alla	diskussioner	om	utvecklingen	av	skärgården,	på	fyra	årliga	möten.	
Skärgårdsrådets	representanter	har	ett	gemensamt	ansvar	för	att	sprida	information	till	
hela	skärgårdsbefolkningen	om	de	frågor	som	behandlas	i	skärgårdsrådet.	
Skärgårdsrådet	är	remissinstans	i	allmänna	frågor	som	berör	skärgården.	Det	är	rådets	
sammanvägda	synpunkter	som	förs	fram	till	kommunledningen	via	de	politiska	
representanterna.	
	
Med	tanke	på	både	kommande	sjötrafikupphandling	och	bredbandsprojektet		så	finns	
det	många	positiva	vinster	med	att	sitta	med	i	rådet.	
	
Harö	den	19	juni	2014	
	
Pia	Södergren	
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Styrelsen	förslag:	Styrelsen	tillstyrker	motionen	och	föreslår	att	stämman	ger	styrelsen	
i	uppdrag	att	snarast	ansöka	om	att	få	sitta	med	i	Värmdö	skärgårdsråd.	


